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Protokół Nr  XVIII/2020 

z sesji Rady Gminy Wolanów z dnia 14 lutego 2020 roku 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Gminy Wolanów Pan Jacek Murawski o godz. 9.00  otworzył 

XVIII/2020 sesję Rady Gminy Wolanów. Powitał Mieszkańca gminy, Państwa Radnych i Sołtysów, 

Panią Wójt Gminy  wraz z pracownikami Urzędu przybyłych na sesję. Następnie zgodnie z listą 

obecności poinformował, że w sesji uczestniczy 13 radnych, dwoje radnych radny nieobecnych, co 

stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad oraz podejmowania prawomocnych uchwał (lista 

obecności w załączeniu).  

 

Ad. 2 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

6. Wnioski i zapytania radnych. 

7. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady. 

8. Odczytanie Uchwały nr Ra.1.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie z dnia 7 stycznia 2020 r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty 

długu, przyjętej przez Radę Gminy Wolanów w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2020 – 2026.  

9. Odczytanie Uchwały nr Ra.2.2020 Składu Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie z dnia 7 stycznia 2020 r w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu przez Gminę Wolanów w Uchwale Budżetowej na rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  dla terenów mieszkalnictwa i usług w sołectwie Sławno.    

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  dla terenów mieszkalnictwa w sołectwie Wolanów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej  

w miejscowości Mniszek, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 2420.     

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości 

zabudowanej położonej w miejscowości Wolanów, ul. Radomska 20 jej dotychczasowemu 

najemcy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub schronisku dla osób bezdomnych  

z usługami opiekuńczymi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz określenia form i specjalności kształcenia, 

na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2020.   

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń oraz  warunków i sposobu 

przyznawania  pomocy zdrowotnej dla nauczycieli przedszkoli i szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Wolanów. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Sali Gimnastycznej przy 

Publicznej Szkole Podstawowej im. Królowej Jadwigi w Sławnie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Wolanów. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet 

przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej (sołtysom) Gminy 

Wolanów. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso.  

22. Wolne wnioski i informacje.  

23. Zamknięcie obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski zgłosił wniosek o 

wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad  jako:  

pkt 22. Podjęcie uchwały  w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla p.o. dyrektora Samorządowego 

Publicznego Przedszkola w Sławnie w roku szkolnym 2019/2020. Natomiast dwa ostatnie pkt 

przesuwają się o jeden niżej.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie ww. wniosek. W 

głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie przez Radę Gminy Wolanów.    

 Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnionym wnioskiem.  

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przez Radę Gminy Wolanów. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

6. Wnioski i zapytania radnych. 

7. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady. 

8. Odczytanie Uchwały nr Ra.1.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie z dnia 7 stycznia 2020 r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty 

długu, przyjętej przez Radę Gminy Wolanów w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2020 – 2026.  

9. Odczytanie Uchwały nr Ra.2.2020 Składu Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie z dnia 7 stycznia 2020 r w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu przez Gminę Wolanów w Uchwale Budżetowej na rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  dla terenów mieszkalnictwa i usług w sołectwie Sławno.    

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  dla terenów mieszkalnictwa w sołectwie Wolanów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej  

w miejscowości Mniszek, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 2420.     

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości 

zabudowanej położonej w miejscowości Wolanów, ul. Radomska 20 jej dotychczasowemu 

najemcy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub schronisku dla osób bezdomnych  

z usługami opiekuńczymi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz określenia form i specjalności kształcenia, 

na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2020.   

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń oraz  warunków i sposobu 

przyznawania  pomocy zdrowotnej dla nauczycieli przedszkoli i szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Wolanów. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Sali Gimnastycznej przy 

Publicznej Szkole Podstawowej im. Królowej Jadwigi w Sławnie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Wolanów. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet 

przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej (sołtysom) Gminy 

Wolanów. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla p.o. dyrektora Samorządowego 

Publicznego Przedszkola w Sławnie w roku szkolnym 2019/2020. 

23. Wolne wnioski i informacje.  

24. Zamknięcie obrad. 

  

Ad. 3  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono uwag. 

W głosowaniu jawnym przy 13 głosach „za” protokół Nr XVII/2019 z sesji Rady Gminy Wolanów 

z dnia 30 grudnia 2019 roku został przyjęty przez Radę Gminy Wolanów. 

 

Ad. 4 

 Pani Diana Gibała poinformowała, że członkowie Komisji Rewizyjnej spotkali się w dniu 

27 stycznia i dokonali kontroli inwestycji pn. „Rozbudowa PSP w Sławnie” . Członkowie Komisji 

na podstawie przedstawionej dokumentacji  oraz dokonanej kontroli w terenie pozytywnie ocenili 

realizację zadania. Komisja nie stwierdziła żadnych uchybień. Następnie w dniu 10 lutego Komisja 

Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia oraz Komisja Rewizyjna odbyły wspólne posiedzenie, na którym 

opiniowano materiały przygotowane na sesję. Członkowie Komisji odnieśli się do wszystkich 

projektów pozytywnie.    

 Następnie Pan  Czesław Gac  poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego Budżetu i 

Finansów odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Rolnictwa Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego w dniu 10 stycznia.  Zajmowano się szeregiem projektów uchwał przygotowanych na 

dzisiejszą sesję Rady Gminy, które zostały pozytywnie zaopiniowane.   

 

Ad. 5 

Wójt Gminy Wolanów Pani Ewa Markowska – Bzducha przedstawiła sprawozdanie z pracy  

w okresie między sesjami tzn. od 30 grudnia 2019 r., informując, że: 

„ W styczniu wiele uwagi  poświęciliśmy rozliczeniom dotacji otrzymanych w 2019 r., między 

innymi dotacji otrzymanych z funduszu dróg samorządowych. W tym miejscu trzeba powiedzieć o 

bardzo dobrej dla nas wiadomości, że sąd zasiedział nas na obydwu drogach wybudowanych z FDS 

z dniem 1 stycznia 2016 r. 

W kwestii budowy sieci gazowej na terenie naszej gminy - niestety ogłoszone jeszcze w grudniu 

postępowanie dotyczące wybudowania 11,5 km sieci na terenie naszej gminy, zakończone 3 

stycznia nie wyłoniło żadnego wykonawcy, ponieważ nikt się nie zgłosił. PSG podejmowała 

rozmowy z potencjalnymi wykonawcami, ale nie udało się znaleźć nikogo kto zdecydowałby się 

podjąć tego zadania w 10 m-cy. Jestem cały czas w kontakcie z dyrektorem PSG w Warszawie. 

Sama namawiam PSG, aby wydłużyli czas realizacji. 

Ponownie wystąpiliśmy do GDDKiA o sygnalizację świetlną przy szkole w Sławnie oraz o 

wyjaśnienia dotyczące badania hałasu przy drodze ekspresowej S7, do dziś nie otrzymaliśmy żadnej 

odpowiedzi. Za to otrzymaliśmy odpowiedź że przebudowa zjazdu z drogi krajowej w Mniszku 

wymaga przebudowy drogi krajowej zmierzające do wybudowania lewoskrętu. 
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Wiele uwagi poświęciliśmy sprawom dróg, które są umieszczone w tegorocznym budżecie, 

opracowaniu koncepcji. Obecnie sytuacja wygląda tak, że w odniesieniu do drogi w Woli 

Wacławowskiej rozpoczęliśmy przygotowania do procedury ZRID, która będzie trwała co najmniej 

półtora roku. Jeśli zdążymy t złożymy następnie tę drogę do FDS w sierpniu 2021 r. W przypadku 

drogi w Strzałkowie, złożyliśmy wniosek do FOGR, a teraz jesteśmy na etapie zbierania zgód od 

mieszkańców na oddanie pasa na budowę drogi, gdyż niestety brakuje nam pasa, żeby wybudować 

drogę z poboczami, a tego wymagają minimalne wymogi dotyczące dróg publicznych. Podobnie 

wygląda sytuacja jeśli chodzi o budowę drogi w Zabłociu, po uzyskaniu zgód mieszkańców 

przystąpimy do procedury uzyskania zgody Starostwa Powiatowego. Jednocześnie w związku z 

tym, że jesteśmy właścicielami drogi Garno-Młodocin W. I mamy tam pas 12m to podjęliśmy 

rozmowy z projektantem zmierzające do ustalenia czy przy nowych warunkach technicznych 

dotyczących budowy dróg (tj. kanał techniczny) wystarczy nam pasa drogi. Ogólnie dochodzi do 

tego, że pieniądze to najmniejszy problem, bo nawet mając pieniądze nie możemy wybudować 

dróg. W marcu ma się odbyć przetarg na dokumentację drogi powiatowej dawnej wojewódzkiej, 

powiat oczekuje dofinansowania od nas na poziomie 35%, mamy w budżecie zabezpieczone środki 

na ten cel. 

W kwestii dróg – jeszcze wykonawca zamontował brakujące balustrady w Kolonii Wolanów i 

Kolonii Wawrzyszów, nie dogadaliśmy się co do ceny w Wawrzyszów Wygon i dlatego te 

balustrady będą zamontowane niebawem. 

W czasie od ostatniej sesji również spotkaliśmy się z firmą realizującą na naszym terenie Internet 

szerokopasmowy i dziś po sesji przedstawiciele firmy przyjdą na rozmowę z nami. 

24 stycznia miało miejsce uroczyste otwarcie nowej części budynku szkoły podstawowej w 

Sławnie, dziękuję Państwu za liczny udział. 

Wiele uwagi poświęciliśmy funkcjonowaniu klubu seniora w Chruślicach. Wydaje się, że seniorzy 

czują się w nim dobrze. Frekwencja jest bardzo dobra, seniorzy mają zajęcia ruchowe z trenerką, 

zajęcia kulinarne, gry i zabawy zespołowe, zajęcia manualne. Generalnie wydaje się, że dobrze się 

razem czują. Dla mnie to wielka radość widzieć uśmiechnięte twarze seniorów. 

Wiele uwagi poświęciliśmy staraniom o możliwość renowacji kapliczki słupowej w Mniszku, udało 

się ustalić że jest wpisana do rejestru zabytków, niestety grunt pod kapliczką należy do GDDKiA,  

tylko właściciel gruntu może dostać środki na odnowienie. Planuję więc wystąpić do GDDKiA o 

przekazanie gminie tego gruntu, abyśmy mogli w przyszłości ubiegać się o środki na renowację 

tego cennego zabytku. 

Kontaktowaliśmy się również z GS w celu konkretyzacji zakupu nieruchomości w Walinach, 

ustalono, że walne w GS będzie 19 lutego i że musimy zwiększyć środki na zakup tej 

nieruchomości o VAT oraz o koszty notarialne. Jednocześnie finalizujemy rozmowy dotyczące 

zakupu nieruchomości na przejście przez tory w miejscowości Wymysłów, i w związku z tym 

wprowadzamy dziś w budżecie taki wydatek. Zakup tej nieruchomości umożliwi nam zrobienie 

przyzwoitego przejścia przez tory, na które od lat czekają mieszkańcy Wymysłowa. 

W styczniu i lutym odbyliśmy również dwa spotkania z przedstawicielami gminy Wieniawa i 

Przytyk dotyczące spółki komunalnej, już podpisaliśmy umowy dotyczące koncepcji. Jednak i 

rozmowy i tematyka są na tyle złożone że nie będzie to proces łatwy. W marcu będę prosiła 

Wysoką Radę o podjęcie uchwały intencyjnej w tej sprawie. 

Od początku roku odbywają się zebrania sprawozdawcze OSP, uczestniczyłam we wszystkich.  

Z OSP Wolanów podpisaliśmy porozumienie o odbudowie budynku dawnego GOK, Biblioteki i 

strażnicy OSP. Mam nadzieję, że  ok. połowy roku będziemy mogli ogłosić przetarg. Prace i koszty 

planujemy rozłożyć na dwa lata, tak aby inwestycja była jak najmniej obciążająca dla budżetu. 

W ub. tygodniu po raz drugi w GCKiB zorganizowaliśmy imieniny Dorot z gminy Wolanów, była 

to bardzo przyjemna impreza. Przybyłe Doroty były bardzo zadowolone. A w minioną niedzielę w 
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kościele św. Doroty w Wolanowie odprawiono mszę św. W intencji mieszkańców gminy Wolanów 

zamówioną przeze mnie i Wysoką Radę. We mszy uczestniczyły poczty sztandarowe z OSP 

Strzałków oraz OSP Jarosławice, za bardzo dziękuję jednostkom. A dziś z utrwalając herb gminy w 

naszej świadomości wręczymy Państwu miniatury herbu do wpięcia w tzw. klapę i noszenia z 

dumą”. 

 

Ad. 6 

W danym punkcie posiedzenia Przewodniczący udzielił głosu przybyłemu Mieszkańcowi 

Gminy. Mieszkaniec zgłosił potrzebę remontu drogi nr 523. 

  

Ad. 7 

Sekretarz Gminy Pani Małgorzata Szczepaniak przedstawiła informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy. Poinformowała, że w ramach nadzoru prawnego do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie Zespół w Radomiu przesłano uchwałę: 

 Nr XVII/112/2019 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok. 

Natomiast do Wojewody Mazowieckiego przesłano uchwały:  

 Nr XVII/113/2019 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wolanów 

w roku szkolnym 2019/2020, 

 Nr XVII/114/2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, 

Do Redakcji Dziennika Urzędowego przesłano uchwałę  Nr XVII/113/2019 w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wolanów w roku szkolnym 2019/2020, która 

opublikowana została w dniu 9 stycznia 2020 roku pod pozycją 273. 

Ww. uchwały trafiły do odpowiednich wydziałów oraz  samodzielnych stanowisk w Urzędzie 

Gminy Wolanów.  

Uchwały realizowane są na bieżąco i zgodnie z ich założeniami. 

   

Ad. 8 

Skarbnik Gminy Pani Zofia Janas odczytała Uchwałę nr Ra.1.2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 7 stycznia 2020 r. w sprawie opinii o 

prawidłowości planowanej kwoty długu, przyjętej przez Radę Gminy Wolanów w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2020 – 2026 (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 9 

Skarbnik Gminy  Pani Zofia Janas odczytała Uchwałę nr Ra.2.2020 Składu Orzekającego  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 7 stycznia 2020 r w sprawie opinii o 

możliwości sfinansowania planowanego deficytu przez Gminę Wolanów w Uchwale Budżetowej 

na rok 2020 (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 10 

Skarbnik Gminy Zofia Janas przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2020 rok.   

Do ww. projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

ww.  sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII/115/2020 w sprawie zmian w 

uchwale budżetowej na 2020 rok została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za” (uchwała w 

załączeniu).  

 

Ad.11 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla terenów 

mieszkalnictwa i usług w sołectwie Sławno.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/116/2020 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla terenów mieszkalnictwa 

i usług w sołectwie Sławno została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla terenów 

mieszkalnictwa w sołectwie Wolanów. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/117/2020 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla terenów mieszkalnictwa 

w sołectwie Wolanów została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Mniszek, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 2420. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/118/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Mniszek, oznaczonej jako działka ewidencyjna 

nr 2420 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości zabudowanej położonej w 

miejscowości Wolanów, ul. Radomska 20 jej dotychczasowemu najemcy. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/119/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem części nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Wolanów, ul. 

Radomska 20 jej dotychczasowemu najemcy została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” 

(uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych lub schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/120/2020 w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub 

schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi została przyjęta jednogłośnie 13 

głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie: 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz 

określenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2020.   
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Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/121/2020 w sprawie: planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz 

określenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2020   

została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 17 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Małysa odczytał projekt uchwały  

w sprawie: planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach oraz określenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przeznaczone w roku 2020.   

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/122/2020 w sprawie: planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz 

określenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2020   

została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 18 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Małysa odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia Regulaminu korzystania z Sali Gimnastycznej przy Publicznej Szkole Podstawowej im. 

Królowej Jadwigi w Sławnie. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/123/2020 w sprawie ustalenia 

Regulaminu korzystania z Sali Gimnastycznej przy Publicznej Szkole Podstawowej im. Królowej 

Jadwigi w Sławnie została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 19 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Małysa odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Wolanów. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/124/2020 w sprawie ustalenia wysokości 

diet dla radnych Rady Gminy Wolanów została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”  (uchwała w 

załączeniu). 

 

Ad. 20 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Małysa odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet przewodniczącym organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej (sołtysom) Gminy Wolanów. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/125/2020 w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania i wysokości diet przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej 

(sołtysom) Gminy Wolanów została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 21 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Małysa odczytał projekt uchwały w sprawie 

poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/126/2020 w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” 

(uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 22 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Małysa odczytał projekt uchwały w sprawie 

obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych dla p.o. dyrektora Samorządowego Publicznego Przedszkola w Sławnie w roku 

szkolnym 2019/2020.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w ww. 

sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XVIII/127/2020 w sprawie obniżenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych dla p.o. dyrektora Samorządowego Publicznego Przedszkola w Sławnie w roku 

szkolnym 2019/2020 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 23 

W danym punkcie posiedzenia zabrał głos sołtys Pan Andrzej Odzimek poinformował o 

studzience przykrytej paletą, która znajduje się  przy drodze powiatowej tzw. „betonie” zagrażając 

bezpieczeństwu.  Kolejna studzienka, która znajduje się przy posesji Państwa Tomczyk jest 

zasypana. 

Następnie głos zabrała sołtys sołectwa Mniszek Pani Bogusława Mrozowska w sprawie 

opon. 

Jako kolejna sołtys sołectwa Bieniędzice Pani Elżbieta Jemiołowska poprosiła Panią Wójt o 

interwencję do Wójtów sąsiednich gmin o remonty bieżące dróg w miarę możliwości, tak aby szlaki 

komunikacyjne z jednej do drugiej gminy były przejezdne, ponieważ na terenie gminy Wolanów są 

dopilnowane remonty, natomiast ze strony sąsiedniej gminy nie poprawiono nawierzchni drogi 

gruntowej, którą poruszają się również mieszkańcy gminy Wolanów. 

Radny Pan Czesław Gac zabrała głos w sprawie wypowiedzi mieszkańców odnosząc się do 

tematu gospodarki odpadami. 

Sołtys sołectwa Podlesie Pani Justyna Owczarek zgłosiła kradzież lustra drogowego w 

danym sołectwie.   

 

Ad. 24 

Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski 

podziękował za udział w posiedzeniu, po czym zamknął XVIII/2020 sesję Rady Gminy Wolanów  

o godz. 11.30. 

 

 

Protokolantka Przewodniczący Rady Gminy Wolanów 

 

Monika Musiałek       Jacek Murawski 

 

 

 

 


